
 

 
   
 
 
Projekt/Tema Generalforsamling 
 
Tid og sted  Ballerup den 28. oktober 2014 kl. 17.00 (kantinen) 
 
 
 
Fordeler  Medlemmer af Siemens Vinklub 
        
 
 
 
Dagsorden: 
    

1. Valg af dirigent og referent 
 

 2. Bestyrelsens beretning 
 
 3. Fremlæggelse af regnskab for det foregående år, til godkendelse 
  
 4. Indkomne forslag. 
                         Forslag som ønskes behandlet på generalforsamlingen 
     skal være bestyrelsen i hænde senest 14 dage før 
 

5. Fremlæggelse af planer for indeværende og evt. kommende år 
 

 6. Fremlæggelse af budget for det indeværende år, herunder fastsættelse af   
                         kontingent  
 
 7. Valg af bestyrelse og revisor. På valg er:  
 
 

Formand Kristian Lodberg, modtager genvalg 
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Rainer Feddersen, modtager ikke genvalg 
 
Revisor: Finn Baagøe Hansen: Modtager genvalg 
 

8. Eventuelt. 
 
Ad. Punkt 6 
                                                Bestyrelsen foreslår uændret kontingent. 
 
 
 



 

 
   
 
 
 
 
 
Pkt.  
1. Valg af dirigent 

 
Stig Bisgaard blev valgt som dirigent og Palle Stage som referent. 
 
Dirigenten konstaterede, at mødet var indkaldt rettidigt ifølge vedtægterne. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
 
Beretning 2013-2014 
 
Så er vi igen nået til den årlige generalforsamling og vi ser tilbage på året, der er gået. 
Lidt om bestyrelsens arbejde: 
På sidste generalforsamling fik vi valgt to ekstra medlemmer til bestyrelsen - endda to 
kvinder og det er rigtig dejligt  
Bestyrelsen har ikke været samlet så tit, til gengæld bruger vi flittigt e-mail i forbindelse 
med planlægningen af arrangementer. 
Vi har heller ikke i år været så flittige til at skrive til Siemens nyt, men vi er enige om, at 
det har en væsentlig PR værdi ligesom plakater i huset, når vi afholder vin 
arrangementer. Vi vil gerne opfordre medlemmerne til at skrive til Siemens Nyt. 
 
Arrangementer i løbet af året: 
 
Vi har afviklet det samme antal vin aftener som tidligere år, nemlig i alt 6. 
Ved sidste års generalforsamling havde vi besøg af Holte Vinlager, hvorfra Calle havde 
fået en af sine leverandører fra Sydafrika til at komme og fortælle om sine vine, og det 
blev en rigtig spændende aften.  
Julevinsmagningen blev holdt den 5. december (ramt af Bodil) og vi havde denne aften 
besøg af Saesonvin. Denne aften var en ”åben aften” og der var rigtig mange 
interesserede med. 
Ved første vinsmagning i 2014 havde vi besøg af Malbeck, som præsenterede 
Argentinske vine for os. 
I marts måned tog vi en tur ud af huset og besøgte Laudrup Vine, det var et godt 
besøgt arrangement og det var en rigtig god aften. 
En fast tradition er vin-/grillaftenen i juni, den blev i år krydret med et indslag, hvor vi 
skulle lære Argentinsk tango og alle havde det rigtig morsomt. 
I september havde vi besøg af CopenhagenWine, som havde nogle spændende 
Californiske vine med til os. 
Vi håber, at I har nydt arrangementerne i løbet af året. 
 
 



 

 
   
 

Lidt om fremtiden 
 
Vi er flyttet til nye lokaler og har langt om længe fået flyttet vores ting over til 
klublokalet. Det er lidt trangt, men der er lavet en god fordeling af pladsen. 
På sidste generalforsamling blev det besluttet, at vi skulle prøve at lave en vinrejse i 
2015. 
Udvalget, der blev nedsat, valgte Portugal som rejsemål, og vi fik et rigtig godt tilbud. 
Der er 15, som har tilmeldt sig turen, så vi har måttet hæve prisen en smule for at 
kunne gennemføre rejsen. 
Ved sidste års generalforsamling var vi ca. 86 medlemmer og i dag er vi 92 
medlemmer. Fordelt med 45 ansatte, 17 pensionister og 30 ledsagere. 
Vi vil gerne sige tak til medlemmerne for et godt år. 
Med disse ord slutter jeg bestyrelsens beretning. 
 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab for det foregående år, til godkendelse  
 
Formanden fremlagde regnskabet, regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 

4.+7. Indkomne forslag 
 
Der var ingen indkomne forslag.   
 

5. Fremlæggelse af planer for indeværende år og evt. kommende år 
 
- Vi vil fortsat lave arrangementer, hvor ikke-medlemmer kan deltage. 
- Specialarrangement med eksklusive vine 
- Ud af huset arrangementer  
 

6. Fremlæggelse af budget for det indeværende år, herunder fastsættelse af 
kontingent 
 
Formanden fremlagde budgetforslag for 2014/15. I budgettet indregnet 30.000 DKK i 
tilskud til rejsen Portugal og 26.000 DKK til særlige arrangementer.  Forslaget blev 
enstemmigt godkendt. 
 

7. Valg af bestyrelse og revisor 
 

På valg var: 
Formand Kristian Lodberg: Genvalgt 
 
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Rainer Feddersen: Modtager ikke genvalg 



 

 
   
 

 
Desværre meldte ingen sig til at overtage Rainer’s rolle.  
 
Revisor: Finn Baagøe Hansen: Genvalgt 
 

9. Eventuelt 
 
Birgit spurgte til, hvornår kontingentbetaling skulle falde, Lars oplyste, at der var ingen 
fastlagt rutine. 
 
Stig afsluttede herefter mødet og overgav ordet til Kristian. 
 

  
Kristian takkede for et godt møde. 
 
Vi glæder os til at se jer igen ved julevinsmagningen den 04. december 2014. 

 
 
 


